
 
 
 

 
Protokoll 

Styrelsemöte onsdag 11 maj 2016 
Kl. 19.00, Nävestakyrkan 
 
 
Närvarande: Roland Davidsson (RD), Lisbeth Larsson (LL), Ann Davidsson (AD), Elin Tärnqvist 
(ET), Göran Tärnqvist (GT), Jörgen Örnberg (JÖ) och Jonas Lundkvist (JL). 
 
 
1. Inledning: Mötet inleddes med bön. 
 
2. Sekreterare: JL valdes till sekreterare. 
 
3. Fastställande av dagordning: Dagordningen fastställdes. 
 
4. Föregående protokoll: Protokollet lades till handlingarna. 
 
5. Jonas: JL hade inget att rapportera. 
  
6. Diakoni 
Planering ”Möte med Roland Dannö”: Samtal fördes om hur vi ger reklam för samlingen. JL 
annonserar på Facebook, i NA:s Händer idag och gör flyers som vi gemensamt delar ut.  
 
Flyktingarbetet: Helgen innan styrelsemötet bjöd vi in boende på assylboendet i Kvarntorp 
igen. Vi har fått möta mycket tacksamhet för att de får byta miljö för en stund. Förslaget för 
fortsättning är att vi möts någonstans i Kvarntorp för att grilla. Styrelsen beslutade att vi 
samlas den 19 juni kl 17.00. RD pratar med Ethel om att kontakta de boende för att se om 
det är möjligt att bjuda med dem i matlagning och lekar. 
 
Planering hösten: Samtal fördes om fördelning av JL:s tid under hösten. Förslaget är att 
utöka tjänsten till 60% för att ge utrymme för satsningen på Alpha. RD tar förslaget till 
församlingen för beslut. 
Under våren har vi inte haft några gemenskapssamlingar, vilket har efterfrågats. Styrelsen 
gav JL i uppdrag att lägga in sådana under hösten. Förslaget var att byta ut några av våra 
”Bön med alla åldrar” till gemenskapssamlingar.  
 
Bönegrupp / hemgrupp: Församlingen har börjat mötas till bön i hemgrupper som 
komplement till tisdagsbönen. Ännu har vi ingen bra ordning för vem som bjuder in till 
dessa. Till en sådan ordning satt sig ansvarar JL för att vi har någonstans att vara.  
 
Vägmärken 2016: Samtal fördes utifrån våra vägmärken. Inför hösten, finns det något vi vill 
stärka eller förändra för att genom gudstjänsterna formas för att komma till våra 
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vägmärken? Samtal fördes om möjligheten att sitta så vi ser varandra, om vikten av den 
egna tiden för bön i olika former (som ljuständning, skriva böner m.m.) Vi talade också om 
att våga dela böneämnen i gudstjäsnten och om vårt ansvar som styrelse att gå före och göra 
det.  
 
7. Administration & fastighet: 
Kassan: I utgången av april hade vi intäkter på 226 365kr, kostnader på 160 983kr, vilket ger ett 
resultat på 65 382kr. 
 
Renovering altan: Den gamla altanen vid bostadshuset är nu riven och den nya håller 
familjen Lundkvist på att bygga upp.  
 
Yttertrappa på bostaden: Trappen till bostaden håller på att vittra sönder. Samtal fördes 
utifrån ett antal skisser RD bett JL att göra tillsammans med de boende i huset. RD kontaktar 
Mats och Mona för att höra mer om deras behov.  
 
Arbetsdag 21 maj: Styrelsen beslutade att vi ses kl. 9-12 för praktiskt arbete runt kyrkan. RD 
vet vad som behöver göras och fördelar de uppgifterna. Det blir knytis och JL leder en kort 
andakt.  
 
8. Övriga frågor: Projektor i kyrksalen. RD hade ett förslag om att ta bort belysningen på 
väggen i fonden för att ge plats att projicera bilder. En projektor skulle behöva sitta en bit 
upp för att inte bilden störs när människor går förbi. RD funderar på lösning för projektor 
och GT funderar på belysning i kyrksalen.  
 
9. Kommande sammanträden: Styrelsen beslutade att inte mötas till fler sammanträden 
under våren. Nästa möte blir till hösten. 
 
10. Avslutning: Mötet avslutades. 
 
 
 
 
 
 
 
_______________________________  _______________________________ 
Ordf: Roland Davidsson   Sekr: Jonas Lundkvist 
 


